
Referat fra møtet 27.02.2024

Sted: Lundstua

Til stede: Harald, Bjørnar, Siw, Silje, Elin

Forfall: Heidi, Frank, Baard

Saker

Status i prosjekter:

Siw:

- Turstier, holder på å fullføre, kun noen strekninger igjen. Flere bidrar. Gjenstår: få 
det digitalt på nett, samt singel på noen deler av stiene. 

- Befaring stier høsten 23: det må legges ned rør enkelte steder
- Badebrygge ved Bjørlivatnet: gikk i orden. Godkjenning av kommunen, godkjent. SF 

også godkjent. Allmennyttig formål. Thomas: leder prosjektet. Steinar grunneier. 
Saken går sin gang. 

- Dugnadsbehov stier og kant. Kantrydding
- Rydding og merking av noen stier.
- Stolpejakten: skal være med i år også. Flere som bidrar
- Ha stolper der de gamle kvennene var? Ide: Harald
- En skilt-tavle igjen, på kaia, ved Lundstua. De har diskutert plassering.

Silje:

- Ikke mye nytt
- Mer besøk på Lundstua
- Besøk på hotellet: bra i fjor sommer og høst, litt mindre i vinter. Masse julebord. 
- Tyskere, Sveits, Frankrike, folk fra mange land som booker
- Restaurering av Ellastu. Totalrennovering. 

Elin:

- Elin sjekke KPA for hele området Lund/Smines
- Hyttefelt Heidi/Frank ligger inne i planforslaget
- Orienterte om status Statland

Bjørnar:

- FV769: 15 km gammel veg m dårlig bredde. Tung materie. Vegforum Trøndelag, fått 
det opp på prioriteringslista si. Aktivitet de to siste åra. Frode Båtnes og Helge 
Grøntvedt. To befaringer. Veg pluss oppgradering av arealet utenfor Lundstua. 

- Møte på Lundstua i løpet av mars. Med Amund Lein og Steinar Lyngstad. 
- Pål Sæther Eiden, Jo Bernt Brønstad (FK), har hendene litt på vegsituasjonen. Jobber 

med et anbud, på oppgradering av vegen. 
- Bjørnar hører om det er et ønske at Elin og Baard skal være med i møte med 

ordfører og varaordfører.

Harald:



Status Kunstprosjektet på Hestøya

Harald orienterte om status for kunstprosjektet. Det er skrevet en 10-årsavtale med grunneieren og 
den første kunstneren, Christin Løkke fra Tingvoll planlegger å starte opp på Hestøya i mai 2024. 
Grendelagets styreleder har utarbeidet et informasjonshefte om Hestøya og nærområdene som er 
oversendt prosjekteierne og kunstneren (Christin Løkke). Denne informasjonen vil være grunnlag og 
bli brukt i forbindelse med kunstnernes arbeid.

Naturmøteplass Smines

Arbeidsgruppen (grunneier Johan Smines, Siw Storø (Lund IL), Bjørnar Smines (Smines båtforening) 
og Harald Grøtting (Lund grendelag)) har tidligere lagt saken om utvidelse av parkeringsplassen ved 
havna på is p.g.a. de usikre kostnadene med grunnundersøkelser. Nå har det kommet et nytt 
pristilbud på en geoteknisk vurdering. Dette har liten betydning for arbeidsgruppens avgjørelse. Det 
nye tilbudet inneholder kun en timepris for vurderingen og ikke selve arbeidet med undersøkelser. 
Saken følges evt. opp videre av Smines Båtforening.

Status Stortjønna

Det ble skriftlige inngått avtaler med de tre grunneierne for å få utarbeidet et forprosjekt.. Det ble 
knyttet kontakt med Statsforvalteren i Trøndelag og det ble gjennomført en befaring med en repr. 
derfra våren 2022. 

Statsforvalteren i Trøndelag fikk et tilskudd på kr 487.500 fra Miljødirketoratet og stod som ansvarlig 
for gjennomføringen. Statsforvalteren utlyste anbudsrunde på forprosjekt med frist 15. august 2023. 
Naturrestaurering AS ble tildelt forprosjektet 22. august 2023 med leveringsfrist 1. desember 2023. 

20. september 2023 deltok firmaet med to mann på befaring sammen med Svein Storø og Harald 
Grøtting. Forprosjektet er ferdig og grendelaget er meget godt fornøyd med rapporten. Nå gjenstår 
en ny dialog med grunneierne før man evt. går videre. Statsforvalteren vil informere oss nærmere 
om søknadsfrist for støtte. Det må utarbeides et hovedprosjekt, skrives avtale med grunneierne og 
søkes om støtte. Vi håper Statsforvalteren fortsetter samarbeidet med oss videre.

Dagsturhytte/gapahuker

Namsos kommune har vedtatt å bygge en dagsturhytte ved Kalnestjønna (Øyenskavlen) i 
Namdalseid. Som alternativ to, ble Bymarka nord for Skardfjellet, valgt.

Lund grendelag meldte inn Storvika som forslag og ble med videre sammen med tre andre forslag.

Trøndelag fylkeskommune og Namsos kommune var med på befaring i Storvika og vi ble anbefalt å 
legge fram forslag overfor Namsos kommune om gapahuker i Storvika og ved Sminesvatnet. Dette er 
gjort og det vil bli aktuelt med et samarbeid med Lund IL videre for å få tilgang på økonomisk støtte.

Bredbåndsutbygging

Det planlegges utbygging for området Kvernvika – Lund og grendelaget fikk melding fra Namsos 
kommune, v/Kjell Ivar Tranås, om at Telenor ville starte innsalg i januar. Telenor sa at de vil starte 
innsalg i uke 7, men vi har ikke hørt noe enda. Telenor vil også forsøke å gjennomføre folkemøter i 
området på forsommeren. Grendelaget følger opp denne saken for at flest mulig blir informert og får
tilbud om påkobling, også hytteeiere.

 Lund småbåtforening

Det har nettopp vært gjennomført mudring av havna ved Lundasjøen. Berre Entreprenør AS var 
innleid for å utføre arbeidet. Det ble bygget en midlertidig veg på innsiden av moloen for frakting av 
utstyr og masser. Arbeidet foregikk på fjære sjø.



Stolpejakten

Lund IL og Lund grendelag vil også i år samarbeide om Stolpejakten for Lund krets. Det vil 
sannsynligvis også bli et samarbeid med Salsnes.

Fergestatistikk

Sambandet Lund - Hofles - Lund.

1989: 82.855 pbe (227 ÅDT)

2017: 141.301 pbe (387 ÅDT)

2019: 176.545 pbe (484 ÅDT)

2020: 164.205 pbe (450 ÅDT), covid-19, redusert åpningstid

2021: 170.727 pbe (468 ÅDT), normalisering etter covid-19

2022: 196.465 pbe (538 ÅDT)

2023: 197.200 pbe (540 ÅDT)

 

Befolkningsutvikling pr. 1. januar hvert år

2020: 43 personer

2021: 42 personer

2022: 43 personer

2023: 45 personer

 

Tilskuddsoversikt:


